
Afdeling Børglumparken 
Tæt på naturen 

v/Torben Ringsø Jensen, afdelingsformand 
Børglumvej 87 · 7400 Herning 15. marts 2021
M: 22 73 11 58 · E: torben@boerglumparken.dk 

Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner 
SMS, Corona, gavepolitik 

Tid 
Onsdag den 24. februar 2021 

kl. 19.00 

Sted 
Online møde (Messenger) 

Indkaldt 
Henry Lodahl Pedersen 

Lisa Fuhlendorff  

Malene Elsgart 

Mette Lund Simonsen 

Peter Nedergaard Jensen 

Peter Østergaard Eriksen 

Poornima Lakshmi  

Torben Ringsø Jensen, formand 

Afbud 
Lene Boesen 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat og dagsorden

Bilag  

A. Referat fra Bestyrelsesmøde 20. januar 2021 

Beslutning: Godkendt 

2. Økonomi

Godkendelse:  

Udgiften til parkering forbudt-skiltene blev 8 stk. á 79,00 kr. 

Kassen har ikke ændret sig siden sidst. 

3. Næste møde

Ifølge ny aftale om mødeplan onsdag 24. februar kl. 19.00. 

Beslutning: Næste møde 16. marts 2021 kl. 19.00. 
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4. Gavepolitik (lukket punkt) 

 

 

 

 

 

 

5. SMS-beskeder 

SMS-ordning til beboere uden Facebook. Overveje ideer og samtale om muligheder for at afdække 

behov og eventuelle muligheder 

Peter N. begrunder forslaget med at øge tilgængeligheden til 'pop-op'-arrengementer. Der er 

beboere, der ikke ønsker at bruge Facebook. 

Økonomi i forslaget er ganske begrænset; helt ned til 0 kr./SMS. 

Malene: ugentlig SMS med invitation til gåture, menu til Fællesspisning, café m.m. 

Peter N. afprøvning med evaluering. Torben: Mundtlig forespørgsel. 

Poornima: tilbud via flyer første gang. 

Mette: gå til dørene med tilbuddet. 

Beslutning: Vi forsøger 

6. Brænde (sponsering) 

Kan vi få sponsoreret brænde? Drøfte muligheder for brændeopbevaring et sted, tilgængelighed og 

mulige sponsorer.  

Formål: at beslutte om det er noget vi vil, hvordan/hvor og hvem vi kan spørge/hvem der går 

videre med det. 

Beslutning: 

Peter N.: Brænde til den fælles grill.  

Lisa: Teknisk skole (tømrere), hvor vi tidl. har hentet brænde til Skt. Hans. 

Spørgsmålet tages op i 'Den grønne gruppe'. 

7. Forår i haven   

Der er i dag den 23. februar blevet åbnet op for udendørs aktiviteter med op til 20 deltagere. Det 

kunne derfor være en anledning til en første havedag. Vores næste møde ligger i slutningen af 

marts, og da vil det være aktuelt med forspiring. Så vi i år kommer i gang i god tid. Erfaringerne fra 
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sidste år kan vi bruge til at planlægge efter. Der er urter som vi sikkert kan bruge ekstra af og 

derfor må overveje at forberede mere af. 

Beslutning: Lille havedag i marts måned. 

8. Siden sidst 

Fortsat nedlukning har præget perioden.  

Der er gang i gåturene og stadig flere vælger at gå ture. Typisk hver for sig eller i små grupper. Om 

onsdagen og søndagen har der været og er der fælles gåture. Vurderingen at ca. 20 går enten fast 

eller af og til. 

Der har været problemer med parkering i gårdene og det er stoppet helt med opsætningen af 

parkering forbudt-skilte. 

Belysningen i øverste og mellemste gård har der været store problemer med. Frosten har forsinket 

arbejdet og for at få lys op er der fortsat nødbelysning to steder. Intego har forsikret, at de går i 

gang så snart frosten er af jorden. 

En affaldscontainer er delvist ødelagt af det firma, der henter affald. Bundpladen er bøjet. Firmaet 

vil modtage en regning. Vi venter lige nu på, at det ny affaldssystem skal komme. Det er indtil 

videre udsat til april. Herning Kommune har nogle indkøringsproblemer. 

Foråret er på vej og de første vintergækker er kommet. 

9. Evt. 

Har I alle fået taget et godt billede? Igen igen? 

Malene: Er der ryddet op i cykelskurene? - der lader til at, der igen er mange cykler i cykelskurene. 

Poornima: Internet til Beboerhuset. 

Lisa: Når det nye service ankommer til Beboerhuset, tilbydes arbejde med opvask. 

Torben: Elektrikerne arbejder hårdt på at finde og udbedre udendørs lys. 

 
Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Bilag 

A. Referat fra Bestyrelsesmøde 20. januar 2021 



 

 
 
90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 24/2 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 15/3 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 16/3 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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